
                                                                                                                                   

Styremøte i Bryggja Utviklingslag 
23.01.01 

 

 

Desse møtte: 
 Anette Wiederstrøm 

 Arne Husevåg 

 Glenn Åge Sølvberg 

 Mariel Hole 

Sak 1: 
Anette, Arne og Glenn skal ut av styret. Så vi treng ein ny kasserar, styrar og styremedlem. 

Sak 2: 
Har ikkje skjedd så mykje i år, men det er bygt skjermgjerde på Søholmen og ved 

Lefdalsvatnet er det laget grusvei ned til vatnet og en stor grusplass nede med vatnet, der 

det skal komme opp en gapahuk. Etter litt mer arbeid med veien ser BU seg ferdig med 

Prosjekt Lefdalsvatnet. Nede i Maurstadvika ha det ikkje skjedd noko, men det er fortsatt 

planer om å få til en rasteplass og vei ned til Kvernhuset. (Sjå om det er mulig å søke Marine 

Harvest om å få midlar til å lage til rasteplassen nede med Kvernhuset.) 

Sak 3:   
Fortsette for fullt med 20XX 

Sak 4: 
Kjempe for skulen! 

Sak 5: 
Kalle inn til eit IDE-møte. Få lokalbefolkninga til å engasjere seg i bygda vår! Få lage til noko 

som kan få folk til å sjå kva bygda har å tilby.  

Sak 6: 
Årsmøte blir seint i mars.  

 

 Referent: Mariel Hole 


